

Date: May 14th, 2024

التاريخ: 14 مايو 2024

M/s Abu Dhabi Securities Exchange

Subject: Agility Global PLC Q1/2024 Board Meeting Results

Please be informed that Agility Global PLC's board has met on Tuesday May 14th, 2024, at 6.00 pm (UAE Time) with a complete quorum and approved the below points:

- 1- The financial results for the first quarter of 2024
- 2- The distribution of AED 0.023 per share (for a total of AED 239.6 million, equivalent to approximately USD 65.2 million) as interim cash dividends.
- 3- Other items related to the business.

Dividends payment schedule:

1- Last trading date: 22 May 2024 2- Ex-dividends date: 23 May 2024 3- Record date: 24 May 2024 4- Distribution date: 13 June 2024

Meeting ended at 7.00 pm (UAE Time).

Agility Global would like to draw the attention of its shareholders that the dividends amount will be distributed in UAE Dirhams. Dividends will be paid to the bank account specified by the shareholder. Shareholders are requested to ensure they have provided ADX with an active IBAN as dividends will be transferred electronically.

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس ادارة شركة أجيليتي جلوبال بي ال سي

بالاشارة الى الموضوع أعلاه، تود شركة أجيليتي جلوبال بي أل سي أن تعلن أن مجلس الادارة قد اجتمع يوم الثلاثاء الواقع في 14 مايو 2024 الساعة 6.00 مساءً (بتوقيت الامارات) بحضور جميع الأعضاء وتم اعتماد التالى:

1- البيانات المالية للربع الأول من عام 2024

2- توزيع أرباح نقدية مرحلية على المساهمين بواقع 0.023 درهم اماراتي بقيمة اجمالية 239.6 مليون درهم ما يعادل حوالي

65.2 مليون دولار امريكي 3- بالاضافة الى بنود أخرى متعلقة بأعمال الشركة

الجدول الزمني لتوزيعات الارباح:

1- آخر يوم تداول : 22 مايو 2024

2- تاريخ الاستبعاد: 23 مايو 2024

3- تاريخ السجل: 24 مايو 2024

4- تاريخ التوزيع: 13 يونيو 2024

وانتهى الاجتماع الساعة 7.00 مساءً (بتوقيت الامارات).

وكما تسترعي الشركة عناية السادة المساهمين الكرام أن توزيعات الأسهم ستكون بالدرهم الاماراتي وستحول الى الحساب البنكي الذي حدده المساهم. فعلى المساهمين الكرام التأكد من تزويد سوق أبو ظبي للأواق المالية برقم IBAN مفعل لتتم عملية التحويل الالكتروني.

Best Regards.

Tarek Abdul Aziz Sultan Al Essa

Chairman

ADGM UNITED ARAB EMIRATES

وتفضلوا بقبول فائق التقدير،،،

طارق عبد العزيز سلطان العيسى رئيس مجلس الادارة

AGILITY GLOBAL PLC